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pRoToKół xnLxvII/2014
z LXVII Uroczystej Sesji Rady Miasta Sanoka

VI kadencji, która odbyła się w dniu 13.11.2014 r. od goclz. 16il
do godł 17Ł w Suli Herbowej tut. Urzędu Miasta

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miasta Pana Jana Oklejewicza
oraz Wiceprzewodnicztlcych Rady Miasta

Pana Tomasza Dańczyszyna i Pana Wojciecha Wydrzyńskiego

Na ogolną liczbę 21 Radnych w LXVII Uroczystej Sesji Rady Miasta Sanoka VI kadencji
udział wzięło wg listy obecności 20 Radnych.

l. Babiak Roman
2. Bętkowski Ryszard
3. Biega Jan
4, Bluj Maciej
5. Chrobak Andrzej
6. Chytła Mariusz
7, Dańczyszyn Tomasz
8. Daszyk Zbigniew
9. Drwięga Kazimierz
10. Drwięga Maciej
1 1. Krynickt Jozęf
12. Lewandowski Piotr
13. Lisowska Teresa
14. Oberc Maria
15. Oklejewicz Jan
16. Ryniak Adam
17.Tymoczko Henryka
1 8. Pruchnicki Wojciech
19. WoźniczakŁukasz
20. W ydrzyński Woj ciech

Nieobecni Radni (nieobecność usprawiedliwiona):
l. Najsarek Robert

Przewodniczący Zarządow Rad Dzielnic obecni na LXVII Uroczystej Sesji Rady Miasta
Sanoka VI kadencji.

1. Czerwiński Zbigniew - Rada Dzielnicy Posada
2. Osękowski Marian - Rada Dzielnicy Wójtowstwo
3. Podulka Franciszek - Rada Dzielnicy 7.atorze

4. Szul Krzysztof - Rada Dzielnicy Sródmieście

Nieobecni Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Olchowce Pan Wojciech Piegdoń oraz
Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Dąbrowka Pan Edward Pytlowany (nieobecność
usprawiedliwiona).



Ponadto w LXVII Uroczystej Sesji Rady Miasta Sanoka udział wzięli: Burmistrz Miasta Pan dr
Wojciech Blecharczyk, Zastępca Burmistrza Pan Marian Kutasz, Zastępca Burmistrza Pan
zięmowit Borowczak, sekretarz Miasta pan waldemar och, skarbnika Miasta pana
kazimterza kota.

Ad. 1.

otwarcie sesii.

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz - otworzył LXVII Uroczystą Sesję Rady Miasta
Sanoka. Powitał On Wysoką Radę, Burmistrza Miasta, Zastępców Burmistrza, Sekretarza
Miasta, Skarbnika Miasta, przedstawicieli Rad Dzielnic, przedstawicieli prasy oraz wszystkich
obecnych na Sesji Rady.

Ad.2.
powołanie s ekretarza sesii.

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz powołał sekretarza Sesji, którym zostŃ Radny
Pan Piotr Lewandowski.

Ad.3.
zapoznanie Radv z porzadkiem obrad

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz poinformował, że program Sesji został Radnym
dostarczony.

porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.
2. Powołanie sekretarza sesji.
3. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad.
4. Sprawozdanię z działalności Rady Miasta Sanoka w latach 2010 -2014.
5. Podziękowanie Radnym zapracę w kończącej się kadencji.
6. Wystąpienia Radnych.
7. Zamknięcie obrad.

Nie było uwag ani zastrzeżeń do porządku obrad.

Ad.4.
Sprawozdanie z działalności Radv Miasta Sanoka w latach 2010 - 2014.

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz ptzedstawił sprawozdanie z działalności Rady
Miasta Sanoka w latach 2010 -2014.
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.



Ad.5.
podziekowanie Radnvm za prace w kończacei sie kadencii.

Przewodniczący Rady Miasta Pan Jan Oklejewlcz oIaz Wiceprzewodniczący Rady Miasta
Pan Tomasz Dańczyszyn i Pan Wojciech Wydrzyński podziękowali Butmistrzowi Miasta,
Zastępcom Burmistrza, Skarbnikowi Miasta, Sekretarzowi Miasta oraz Radym za ptacę
w kończącej się kadencji wręczając dyplomy z podziękowaniami.

Ad.6.
Wvstapienia Radnvch.

Burmistrz Miasta Pan Wojciech Blecharczyk poinformował: ,, Kolejne 1 lata minęło od naszej
wspólnej pracy, pracy nie dla siebie, pracy dla Sanoka. Nie dla siebie, bo praca społeczna to
pracą dla kogoŚ i ten ktoś kogo mam na myśli to mieszkańcy Sanoka, a środowisko w którym
zyją i od tak wielu setek lat budują tą społeczność to miasto Sanok. Myślę, że kazdy rodzaj
kadencji, każdy rodzaj działalności z większymi, z mniejszymi sukcesami, każdy rodzaj
działalności ałiązany z rodzajem zaangażowania przynosi efekty, ,.f.kty mnie.jsze, ęfekty
większe, efekty średnie, ale na pewno przesłaniem w naszym wspólnym działaniu powinno być
to, aby po nas zostawiĆ coś z czego mogąkorzystać następni. I pewnie ta kadencja wniosła do
tego potencjału naszego miasta bardzo dużo. Subiektyvne ocenianie poprzez wymienianie
tego w co się było zaangazowanym jest nie na miejscu i nie stosowane w tym momencie, ale
na pewno my \,|szyscy powinniśmy zdać sobie sprawę z tego, ze obiektyvizm mieszkańców jest
tutaj najważniejszy.
Bardzo dziękuję Panu Przewodniczącemu za to, ze był Pan osobom korespondującą z tym
wszystkim, co ja sobie zaangażowałem i wymyśliłem w pracy, o czym marzyłem bardzo
Panu dziękuję. Bardzo dziękuję członkom Prezydium, Panu Tomaszowi Dańczyszynowi i Panu
Wojciechowi Wydrzyńskiemu, Dziękuję kazdemu z Radnych z osobna.
Wspomniałem o zaangazowaniu w pracy na rzecz lokalnej społeczności - jaka by ona nie
była, czy działalność ta tutaj kiedy podejnowaliśmy wspólne uchwały z pozytkiem dla tego
miasta, czy tez głos opozycji, który w kazdym przypadku jest głosem na pewno koniecznym do
wysłuchania, nie było tak Drodzy Państwo, ze siedzi się i słucha się głosu opozycji, a drugim
uchem ten głos wylatuje. Gorzej jezeli pojawiają się takie mechanizmy działania Rady, które
często dezorganizujq niepotrzebnie zabierają czas. I w podsumowaniu tych 4 lat naszego
wspólnego bycia tutaj, a bycie to pracy, na pewno było oczywiście wiele między nami
utarczek, wiele może i złośliwości, ale jakze nie reagować złośliwością na brak przynvoitości.
A jakze nie reagować na to co robi się w pełni zaangazowania, z pełnym oddaniem, a kiedy
pojawia się ta ściana nie do przejścia jezeli ona będzie w następnych kadencjach, a pewnie
zawsze tak jest, bo .jesteśmy tylko i wyłącznie odbiciem lustrzanym wszystkich poziomów
egzystencji politycznej, administracyjnej w skali kraju od Sejmu, Senatu, Sejmików i Rad
poszczególnych przyHadem. Pewnie dobrze jest kiedy się chce tą ścianę przekroczyć, podać
rękę, pewnie dobrze kiedy się drzwi uchyla, a nie zamyka, pewnie dobrze jezeli wśród nas jest
poczucie przyrwoitości. Zawsze chyba marzyło mi się, żeby być przede wszystkim przyałoitym
człowiekiem. Zaangazowanie w pracę powinno dawać dowód tego, że nie robimy to dla
siebie, a oddanie dla miasta, oddanie dla tych, którzy tu zyją to rzecz nadrzędna, Io samo co
w działalności Parlamentu doĘczy Posłów, czy Senatorów.
Panie Przewodniczący, za wszystko serdecznie dziękuję Bardzo dziękuję Radzie Miasta - bez
Państwa nie ma żadnej decyzji, która jest podejmowana w mieście. Organ wykonawczy,
którym jest Wójt, Burmistrz, czy Prezydent Miasta to pomysły, to kreowanie, to szukanie dróg
mozliwości realizacji tych pomysłów, a Państwa roląjest to, aby stwarzać możliwości. Wiele
rzeczy się nam udało wspólnie zrobić, ale tez wiele rzeczy było takich, którym nie daliśmy



rady, a które były planowane, przecież nie zniechęci do Ęch rzeczy, czy stracenia ich
w horyzoncie marzeń, ale na pcwno z braku mozliwości. Trudno się ,,rządzi" - choć tego
słową bardzo nie lubię - ale kieruje w momencie kiedy generalnie jest trudno. My żyjemy tu
i teraz w tej części województwa, w tej części Polski, w tej części Europy, różni się ta częŚĆ
znakomicie od wielu innych i bliższych nam miejscowości, i dalszych, tych bogatszych, tych
z większym potencjałem, ale za bycie właśnie tu i teraz jesteśmy my odpowiedzialni i trzeba
maksymalnie ten czas wspólny razem wykorzysĘwać.
Myślę, że wiele rzeczy nas łączyło, wbrew pozorom. Myślę, że to Sanok nas łączy i oddąnie
dla tego miasta".
Ponadto Burmistrz podziękowń za współpracę swoim Zastępcom, Skarbnikowi Miasta,
Sekretarzowi Miasta, pracownikom Biura Rady, Przewodniczącym Rad Dzielnic, oraz
mediom sanockim.

Radna Pani Teresa Lisowska podziękowała bardzo za współpracę władzom miasta,
Skarbnikowi Miasta, Komisji Finansowo - Gospodarczej, oraz pracownikom Biura Rady.

Radna Maria Oberc podziękowała Przewodniczącemu Rady za bardzo wnikliwę
sprawozdanię z dzlaLalności Rady Miasta. Ponadto podziękowała za 4 lńa współpracy
Burmistrzowi Miasta, Zastępcom Burmistrza, Skarbnikowi Miasta, Sekretarzowi Miasta oraz
wszystkim kolegom i kolezankom z Rady, Przewodniczącym Zarządu Rad Dzielnic, a także
pracownikom Biura Rady.

Radny Pan Piotr Lewandowski serdecznie podziękował członkom Komisji infrastruktury
Miejskiej za twórczy wkład, uczestnictwo w Komisjach i merltoryczną dyskusję.
Podziękował równiez bardzo serdęcznie Zastępcy Burmistrza Panu Ziemowitowi
Borowczakowi za twórcze i fachowe opinie na posiedzeniach Komisji, otaz
Wiceprzewodniczącemu Rady Panu Tomaszowi Dańczyszynowi, który czuwał nad
przesttzeganiem prawa w czasie posiedzenia Komisji. Szczególne podziękowanta złoż7Ą.

Panią z Biura Rady, które pomagały w sporządzaniu protokołów oraz udzielńy wszelkiej
pomocy.

Sekretarz Miasta Pan Waldemar Och w imieniu pracowników Urzędu Miasta, Naczelników
Wydziałów, Kierowników miejskich jednostek organizacyjnych zŁożył podziękowaria za
spokojną merytoryczną, oraz udaną współpracę. Ponadto Sekretarz stwierdził, ze współpraca
z kolejnymi Radami jest coraz Iepsza,jest bardzo merytoryczna, jest przede wszystkim oparta
bardzo dobrym przygotowaniem zawodowym, przygotowaniem w kwestiach samorządowych
i prawnych, ale i wielką odpowiedzialnością jaką Radni charakteryzowali się podejmując
decyĄe na tęj Sali. Podziękował równiez za współpracę Przewodnilzącemu Rady,
Wiceprzewodniczącym i Przewodniczącym Komisji, a także Burmistrzowi i Zastępcom
Burmistrza.

Radny Pan Łukasz Woźniczak podziękował Burmistrzowi Miasta stwierdzając, że dużo
można było się od Burmistrza nauczyc przęz te 4 lńa, szczegolnie skuteczności,
Radny przeprosił równiez za swoje różne zachowania stwierdzając, żę na początku
pracownicy Biura Rady, jak Urzędnicy mieli znlm naprawdę ciężko, bo trochę dokumentów
na po czątku trzeba było przy gotować.
Radny podziękował także mieszkaŃom ulicy Alei Najświętszej Marii Panny za
zdyscyplinowanie do sprzątania ulicy, oraz zaapęlował aby, Radni mogli na sesji dziękować
ludziom,



Przewodniczący Rady Pan Jan Oklejewicz w imieniu całej Rady Miasta podziękował
serdęcznie za współpracę pracownikom Biura Rady.
Przewodniczący nazakończenie stwierdził, że była to dobra Rada Miasta.

Ad.7.
zamkniecie obrad.

Przewodniczący Rady Pan Jan Oklejewtcz zamknął LXVII Uroczystą Sesję Rady Miasta
Sanoka.
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